
Vragen voor het vragenuur van 20 december 2023 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van VVD en GroenLinks over busuitval of (ernstige) vertraging van bussen 
(Rik Heiner en Benni Leemhuis)

De VVD en GroenLinks kregen de afgelopen tijd meerdere signalen dat er sprake is van busuitval of 
(ernstige) vertraging van bussen, onder andere als gevolg van koud weer, waardoor de accu’s van de 
elektrische bussen minder goed werken. Los van de oorzaak vinden beide fracties dat het OV 
betrouwbaar moet zijn en dat gebruikers van het OV daarop moeten kunnen vertrouwen. 

1. Is het college op de hoogte van recente vertragingen of zelfs busuitval, al dan niet als gevolg 
van accu’s die minder werken bij slecht weer? Zo ja, in welke mate heeft zich dat de 
afgelopen weken voorgedaan?

2. Indien de vertragingen het gevolg zijn minder goed functionerende accu’s, wat kan en zal 
daaraan gedaan worden? 

3. Is het college met beide fracties eens dat betrouwbaarheid van het OV een hoge prioriteit 
heeft, zeker omdat in Groningen veel mensen van het OV afhankelijk zijn? Zo ja, welke 
stappen zet het college bijvoorbeeld in het kader van de OV-bureau Groningen - Drenthe om 
die betrouwbaarheid te verhogen?

II Vragen van de fracties van D66, GroenLinks en Partij voor de Dieren over dumping van drugsafval 
in Groningen langs de A7 (Maria Martinez Doubiani)
 
Afgelopen donderdagavond en vrijdagochtend zijn meerdere jerrycans aangetroffen in Groningen, 
Huizinge en Middelstum. Uit onderzoek blijkt dat in meerdere van deze gedumpte jerrycans 
chemicaliën zitten die in grote waarschijnlijkheid gebruikt worden bij de productie van synthetische 
drugs (zoals XTC).1

 Het produceren van vele soorten drugs, waaronder de productie van synthetische 
drugs, is verboden. Dit houdt ook in dat het chemische afval van de drugsproductie niet legaal 
weggebracht kan worden naar de afvalstations en illegaal drugs afval wordt gedumpt. 

Uit beantwoording van schriftelijke vragen die afgelopen zomer door D66 zijn gesteld blijkt dat in de 
afgelopen vijf jaar drie illegale drugs afvaldumpingen in de gemeente Groningen hebben 
plaatsgevonden. De provincie Groningen kent sinds enkele jaren een toename in het aantal 
dumpingen. Illegale dumping van drugsafval in de natuur of in publieke ruimtes is een gevaar voor de
maatschappij en de natuur. De fracties maken zich zorgen over te toename van de illegale 
dumpingen van drugsafval en stellen daarom de volgende vragen: 

1. Welke maatregelen is het college voornemens te nemen om illegale dumpingen van drugsafval aan
te pakken en terug te dringen in de gemeente Groningen? 
2. Hoe kijkt het college naar de mogelijkheid om samen met de provincie Groningen op te trekken 
om een anoniem inleverpunt voor drugsafval te onderzoeken, om illegale dumpingen te voorkomen?

1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1103117/honderden-jerrycans-met-drugsafval-gedumpt-
op-drie-plekken-in-provincie?
token=eyJhbGciOiJIUzI1NiIsInR5cCI6IkpXVCJ9.eyJpYXQiOjE3MDI3MjA4MDAsImV4cCI6MTcw
MjcyODAwMCwiaXNzIjoiZ3JvbmluZ2VuIiwic3ViIjoiNGUzZmQ1OWItNGEyOS01ZDY4LTkwZjgt
MWQ5ZjQ1ZjAyMTc1In0.dlGPMqHyHq8LBIoSkOLeY0QEuA8Og42lDJFCPHJv5Zg 
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3. Heeft het college goed in kaart gebracht wat de effecten zijn van deze afvalstoffen op de natuur, 
hoe deze dumpplaatsen gereinigd worden zodat we nadelige gevolgen voor dier en plant waar 
mogelijk kunnen voorkomen? 

III Vragen van de PvdA-fractie over de aanvraagdeadline voor de Cultuurnota (Rozemarijn Gierkink)

Cultuur- en erfgoedinstellingen kunnen tot en met 31 januari 2024 een aanvraag indienen voor de 
cultuurnotaperiode 2025-2028. In eerste instantie zou de informatiebijeenkomst hierover op 9 
november 2023 zijn, maar deze is verplaatst naar 14 december omdat het financiële kader nog 
onvoldoende helder was. De deadline voor het indienen van aanvragen is echter hetzelfde gebleven. 
Omdat er nog veel onduidelijk was tot de informatiebijeenkomst hebben instellingen in principe ruim 
een maand minder tijd om hun aanvraag voor te bereiden. Ons bereiken signalen dat dit lastig is voor 
instellingen, zeker voor categorie 2 instellingen2. Ook in het kader van vernieuwing is dit extra 
vervelend voor instellingen die nog niet eerder een aanvraag hebben ingediend. Daarom hebben we 
de volgende vragen:

1. Heeft het college voor het besluit de deadline niet uit te stellen een rondgang gemaakt langs 
instellingen om te vragen of dit haalbaar was?

2. Is het in het kader van de strakke planning rondom beoordeling en besluitvorming mogelijk 
om de deadline voor alleen de categorie 2 instellingen met enkele weken uit te stellen of een 
mogelijkheid tot pro forma een aanvraag indienen toe te voegen?

2 Categorie 1 instellingen worden achtjarig gesubsidieerd, dit zijn de cultuurpijlers zoals het Groninger Museum,
kernvoorzieningen zoals het Forum Groningen en ontwikkelinstellingen zoals het CKC. Categorie 2 instellingen 
zijn overige instellingen die nu een aanvraag indienen voor een vierjarige subsidie, zoals de Synagoge 
Folkingestraat of het Jonge Harten Festival. Hier is ook ruimte voor instellingen die nog niet eerder een 
aanvraag hebben ingediend.


